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Hallituksen kokous 1/2020  
Aika: 6. tammikuuta kello 16.00 
Paikka: Ylä-Ruth 
 
 

Hallitus:  Läsnä: 

Onni Hinkkkanen 
Tomi Haapamäki 
Miro Arvila 
Niko Kankkonen 
Erika Kannisto 
Lauri Kauhanen 
Jyri Kohvakka 
Mikko Lanki 
Milla Männikkö 
Sara Peltoluhta 
Nio Piri 
Lauri Ruuttunen 
Mikko Röyskö 
Mirva Toivio 
Santeri Neuvonen 
Josefiina Hukari 
Kiril Sanasvuori 
Joonas Pollari 

Puheenjohtaja 
Sihteeri 

x 
x  
x 
x 
x 
x 
x 
x 
x 
x 
x 
- 
x 
x 
(Hallituksen ulkopuolinen) poistui kohdassa 8b. 
(Hallituksen ulkopuolinen) poistui kohdassa 8b. 
(Hallituksen ulkopuolinen) 
(Hallituksen ulkopuolinen) 

 
1. Kokouksen avaus 

Hallituksen puheenjohtaja Onni Hinkkanen avasi kokouksen ajassa 16:26 
  

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen 
 

3. Sihteerin valinta 
Valitaan sihteeriksi Tomi Haapamäki. 
 

4. Esityslistan hyväksyminen 
Hyväksytään esityslista seuraavilla muutoksilla: 
Lisätään kohta 7: Loimun esittäytyminen 
Lisätään kohta 17: KV-asiat 
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5. Ilmoitusasiat (ja avautumiset) 
Myönnetään puhe- ja läsnäolo-oikeus Santeri Neuvoselle. 
Jyrin synttärit, jee! 
Uusivuosi oli märkä ja täyteläinen, myös Escissä. 
 

6. Jäsenet 
Ei uusia jäseniä. 

 
7. Loimun esittäytyminen 

Kampuspromoottorit Josefiina Hukari ja puheenjohtaja Santeri Neuvonen edustivat 
Loimua. Neuvonen esitti tarvitsevan Ynnästä linkkiä Loimuun, ja tavoitteena oli 
rekrytoida ynnäläisiä (Loimun jäseniä) Jyväskylän yliopiston hallitukseen. Neuvonen 
kertoi Loimusta lyhyesti esittämällä, että miten he tukevat järjestöjä järjestämällä 
esimerkiksi ekskursioita, sekä auttaminen työelämään liittyvissä asioissa yleisesti 
monimuotoisissa tapahtumissa.  
 
Ynnän hallitus päättää Loimuvastaavan, joka vastaa tiedonkulusta Ynnän ja Loimun 
välillä sekä muista Loimuun liittyvistä asioista. Neuvonen mainitsi myös, että 
myöhemmin on mahdollisuus liittyä Loimun hallitukseen, ja houkuttimena hän käytti 
muun muassa lyhyempiä ja harvemmin järjestettyjä kokouksia.  
 
Jyri Kohvakka kysyi Neuvoselta mikä viikonpäivä kokous järjestetään, ja Neuvonen 
vastasi kokousten järjestettävän siten, että mahdollisimman moni pääsee paikalle. 
Neuvonen mainitsi myös ettei kokous mene edarin kanssa päällekkäin, sekä että 
kokouksissa on mahdollisuus vaikuttaa laajempaan opiskelija politiikkaan. Viimeisenä 
tarjonta Neuvonen lupasi ilmaisen risteilyn nakkihommista.  
 

8. Hallitustoiminta 
a. Työjärjestys 

Kaikki ovat nähneet työjärjestyksen. Työjärjestys hyväksytään. 
 

b. Kokouskäytänteet 
HV-mökillä käytänteet tutuksi koulutuksen kautta, josta vastaa Aleksi. Tilanteessa 
mainittuja asioita ovat muun muassa:  
Tullaan kokouksiin ajoissa ja aloitetaan ajoissa.  
Mahdolliset myöhästymiset ja poissaolot ilmoitetaan.  
Ei puhuta toisten päälle.  
Luodaan mahdollisimman suotava kokousympäristö.  
Etukäteen hyvä miettiä mitä asioita tuo esille.  
Muokkausehdotukset voi kommentoida esityslistaan. 
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c. Toimikuntasäännöt 
Kaikki ovat lukeneet toimikuntasäännöt.  Ei vastaehdotuksia, joten hyväksytään 
ilman muutoksia. 
 

d. Kulkuoikeudet ja avaimet 
Onni koordinoi lopettavien hallituslaisten kulkuoikeudet ja avaimet, ja toimittaa ne 
toimistoon. Jyri kysyy kulkuoikeuksista ja lätkistä Clavikselta. Kiril mainitsi yleisen 
opiskelijatilan avaimen toimiston varastoavaimen luona. 
 

e. Nimenkirjoitusoikeuksien ilmoittaminen PRH:lle 
Patentti- ja rekisterihallinnolle pitää ilmoittaa muutosilmoitus. Onni ehdotti 
budjetointiin 20e, hyväksyttiin. 
 

f. Hallituskuvat 
Kuvat otetaan hallituslaisista ja laitetaan esille nettisivuille. Kuvat otetaan MaA ja 
MaD rakennuksien välisessä putkessa, missä kuvat otettiin viime vuonnakin. 
Kuvat otetaan tällä viikolla jossain vaiheessa. 
 

 
9. Hallitusvirat 

Kyselyssä hallituslaiset ovat hyvin kiinnostuneita kaikista rooleista. Tapahtumavastaavia 
ja fuksivastaava ehdokkaita on riittävästi. Tapsa 1. toive pääsisi. Sara ja Erika toivoivat 
molemmat fuksivastaavaa. 

 
Lista rooleista, jotka valittiin kokouksessa (Ei sisällä syyskokouksessa valittuja rooleja.): 
 
Mirva Toivio: Tapahtumavastaava, SOME-vastaava, SFMO-yhteyshenkilö 
Miro Arvila: Tapahtumavastaava, (avustava) yritysvastaava, Loimu ja 
TITOL-yhteyshenkilö 
Lauri Kauhanen: Tapahtumavastaava 
Jyri Kohvakka: 3miot-vastaava, JANO ry ja MAOL-yhteyshenkilö 
Erika Kannisto: Fuksivastaava 
Mikko Lanki: Yritysvastaava 
Mikko Röyskö: Webmaster, sopo-vastaava 
Milla Männikkö: Tiedottaja, Ympäristövastaava, kulttuurivastaava 
Lauri Ruuttunen: Fysiikan kopo-vastaava, KV-vastaava 
Onni Hinkkanen: Matematiikan kopo-vastaava 
Sara Peltoluhta: Sopo-vastaava 
Nio Piri: Kehy-vastaava, TEK- ja ML-yhteyshenkilö 
 
Mikko Lanki ehdotti avustavaa yritysvastaavaa. Miro ilmoittautui vapaaehtoiseksi  
auttamaan. Miro valittiin toiseksi yritysvastaavaksi. 
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10. Toimihenkilövirat 
a. Toimihenkilövirat 

Juho Hermunen: Liikuntavastaava 
Kiril Sanasvuori: Saunamaisteri 
Nimetään ensi kokouksessa 
Haalarimerkki-paita-tölkkisukka-merkki-ja-nauha-vastaava ja kyykkävastaava. 
Opiskelijatilavastaava(t) valitaan ensi kokouksessa. 
Onni Hinkkanen: Maku- ja esanssivastaava 

b. Muut henkilöt 
Kunnianimitykset: 
Kiril Sanasvuori (Kirilin viikset) 
Joonas Pollari (Ynnän petturi) 
Nea Marjavaara (Ynnän seitsemän ja puoli minuuttia) 
Reetta Koskelo (Ynnän kasvis) 
Aleksi Kivelä (Suurlähettiläs) 
 
Pidetään 5 minuutin tauko (klo 17.11) 

 
11. Hallituksen koulutus 

HV-mökillä pesti- ja yleinenperehdytys. 17.-18.1 järjestösemma (JYYn koulutuksia). 
Perjantaina jatkot puheenjohtajan Onnin kämpillä. Onni kannustaa uusia lähtemään 
mukaan järjestösemmaan. Järjestösemma alkaa perjantaina neljältä, loppuu 
kahdeksalta. Lauantaina 9.15, loppuu 19, josta vaihtoehtona Freetimessä jatkot. 
Elektroniset vempeleet katsotaan iltakoulussa lähiaikoina. 
 

12. Fuksit 
Onni pyysi fuksivastaava Erikaa selvittämään, että onko uusia fukseja. Erika lupautui 
sydämellään hoitamaan homman. 
 

13. Tapahtumat 
a. Paremmat pikkujoulut 

Päätetään mihin hyväntekeväisyyteen lahjoitetaan tapahtuman tulot. Nio ehdotti 
lahjoituskohteeksi Australiaa metsäpalojen takia. Kiril kannattaa Nion ehdotusta 
Australiaa lahjoituskohteena. Nio selvittää seuraavaan kokoukseen mennessä 
lahjoituskeinon ja summan. 

b. Karaoke 
Huomenna 7.1 karaokeilta. Tapahtumasta on ilmoitettu ja tiistai on tiistai. 
 

c. HV-mökki 
Tulevana viikonloppuna HV-mökki Kangasniemellä. Patjoja, ruokailuja jne. 
mietitään vielä. Kyytejä priorisoidaan Onnilta, Tomilta ja Pollarilta. Uudet toimarit 
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kutsuu Onni. Mökkiin, lauantai ruokaan sekä virvokkeisiin ehdotettiin budjetointia 
600e, hyväksytään. Jyri muistuttaa korvatulpista ja niiden hyödyistä. 
 

d. New Year New Me -sitsit 
Jyri kertoi Ynnältä olevan 17 ilmoittautunutta, Jastolta 4 ilmoittautunutta, 
markkinointia lisättävä. 16. päivä torstaina pidetään, ja tapahtumasta on ilmoitettu 
asianmukaisesti. Lipunmyynti: Syrinx 23.00-00.00. Pollari ehdotti alkuvuoroa 
Ynnälle. Mirva ilmiantoi itsensä jatkoille lipunmyyjäksi. Jyri huolehtii 
lipunmyynnistä sitseille. 
 

e. Baarikierros 
22. päivä baarikierros, josta Radikaali vastuussa. Kokoustetaan tapsojen kanssa 
aiheeseen liittyen. 
 

f. JM-kyykkä 
Tulossa 25.1. lauantaina, Linkki antaa yhden paikan MM-kyykkään. Tuomareita 
tarvitaan neljä, sekä päätuomari. Ynnältä ja Linkiltä tarvitaan tuomareita. Asiasta 
konsultoidaan kyykkävastaavaa. Kysytään tuomariksi Harjun Miikkaa, Pollari 
lupasi tuomaroimaan. Läffä todennäköisesti paikalla. Palju hoidetaan, 
budjetoidaan myöhemmin. 
 

g. 3miot 
3miot kokous huomenna, jossa allekirjoitetaan soppari. 3miot järjestetään 
Tammikuun lopussa 30.1. 
 

h. Muut 
Ei muuta. 
 

14. Liikunta 
a. Liikuntavuoro 

Yritetään tälle vuodelle saamaan liikuntavuoro, Onni konsultoi liikuntavastaavaa.  
 

b. Muut 
Ei muuta 
 

15. Toimikunnat 
a. Approtoimikunta 

Nimetään Joonas Pollari approtoimikunnan puheenjohtajaksi, nimetään lisäksi 
Juho Reiman, Nio Piri, Jyri Kohvakka, Mirva Toivio, Onni Hinkkanen, Mikko 
Hiltunen, Miro Arvila, Aleksi Kivelä ja Ville Heinonen approtoimikunnan jäseniksi. 
 
Teema: Kultakutri ja kolme karhua, valitaan kokouksessa graafikko.  
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b. Vujutoimikunta 
Kiril Sanasvuori päätetään vujutoimikunnan puheenjohtajaksi. Nea Marjavaara on 
ilmaissut halukkuutensa toimia vujutoimikunnassa. Kiril kutsuu tällä viikolla 
ensimmäisen kokouksen. 
 

c. Muut 
Kiril lähettää mahdollisesti sähköpostia kiinnostuneita saunatoimikunnasta. 
 

16. Sopo- ja Koposysteemit 
a. Sopoasiat 

Mikko Röyskö Nean kanssa sopivat kahdesta neljään tapaamista. Sopokahvit 
21.1 päivä Origolla klo 11-15. 
 

b. Kopoasiat 
Ei ole. 
 
 

17. KV-asiat 
8.1 KV-tapahtuma klo 13. PJ, KV-vastaava ja koordinaattori paikalle, Jyri ei pääse. 
Rekrytoidaan KV-opiskelijoita liittymään Ynnään. 
 

18. Yrityssuhteet 
a. Hallitushupparit 

Huppareita varten kerätään nimilista ja hallitusroolit. Huppareihin tulee lisäksi 
sponsorit TEK, Loimu, Ynnä, Escape, (JYY), hintaa noin 10-20€ 
Nean pitää maksaa hallitushuppari vielä viime vuodelta. 

b. Muut 
Sauna mainokset lerpallaan. Sponsoreita mainontaan: TEK mukaan, Semma 
mukaan, Loimu ehkä. Nio ehdotti paikkavektori kylttiä, selvitellään. Loimun 
soppari toivottavasti ensi kokoukseen. 
 

19. Sauna 
Vakuutuslasku, alle 130€, Onni ehdotti budjetointia 130€, hyväksytään. 
 

20. Budjetoinnit 
a. Muut 

Talousarvion mukainen budjetointi approtoimikunnalle. Budjetoidaan SFMO 
2018-2019 jäsenmaksut 70€ 
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21. Hankinnat 
a. Toimistotarvikkeet, kahvi- ja muut juoksevat kulut 

Budjetoidaan talousarvion mukainen summa toimistotarvikkeisiin ja kahvi 
kuluihin. 

b. Muut 
Ei ole. 
 

22. META 
Röyskö laittoi viestiä Matrixin hallitukselle viestiä integraatiofestin osoitteesta, ei 
vastausta. Kankkonen mainitsi Loimun yhteyshenkilön puutteen. Kankkonen kertoi 
siivoavan driven, asetti itselleen deadlinen maaliskuun loppuun mennessä. Googlen 
kaatuminen uhka, varmuuskopio drivestä tehtävä t. Nea. Drive oikeuksista Juholle 
yhteydessä. 
 

23. Seuraava kokous 
Pidetään seuraava kokous 20.1. klo 16.15. 
 

24. Kokouksen päättäminen 
Hallituksen puheenjohtaja Onni Hinkkanen päätti kokouksen lyömällä lasiaan pöytään 
kello 18.16. 

 
Liitteet 

1. Kokouksen 1/20 budjetoinnit 
 
Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2020 
 
Kokouksen puolesta 
 
 
 
__________________________ _____________________________ 
Onni Hinkkanen Tomi Haapamäki 
Puheenjohtaja Sihteeri 


